
 
 

Razširjeni strokovni kolegij za oftalmologijo 
Očesna klinika  
Grablovičeva 46 
1000 Ljubljana 
 

Z A P I S N I K 
 

125. sestanka Razširjenega strokovnega kolegija za oftalmologijo z dne 23.9.2020 ob 13.00 
uri na Očesni kliniki, Grablovičeva 46, Ljubljana 
 
PRISOTNI: 
prof.dr. Brigita Drnovšek Olup,dr.med.prof.dr. Mojca Globočnik Petrovič,dr.med., 
prof.dr.Marko Hawlina,dr.med., prof.dr. Dušica Pahor,dr.med., prof.dr.Branka Stirn 
Kranjc,dr.med., Marko Vrhovec,dr.med. 
 
 
Sestanek je sklical prof.dr. Marko Hawlina,dr.med. in je predlagal: 
DNEVNI RED: 
1. Sprejem zapisnika 124.( dopisnega) sestanka 
2. Predlog vloge za crosslinking za Zdravstveni svet (predstavi doc.dr.Mirna Štabuc Šilih) 
3. Obravnava predloga ZZZS za storitve na daljavo.  
4. Poročilo s sestanka na NIJZ in predlogi kategorij podatkov, ki jih vodi in poroča NIJZ 
5. Vloge, pregled dela in nalog  
6. Razno 
 
         
K točki 1:    
Člani RSK so soglasno po e-pošti potrdili zapisnik 124. (dopisnega) sestanka. 
 
K točki 2:   
Doc.dr.Mirna Štabuc Šilih,dr.med. je prisotnim predstavila pripravljeno vlogo Očesne klinike 
za novo metodo terapije: Prečno povezovanje kolagenskih vlaken roženice pri pacientih s 
progresivnim keratokonusom, za Zdravstveni svet. Vloga predvideva, da bi se metoda v 
breme ZZZS izvajala le na očesni kliniki čeprav metodo že več let (samoplačniško) izvajajo 
predvsem koncesionarji. Pojasnjeno je bilo, da  gre za vlogo UKC Ljubljana, ki navaja, da se 
bo kasneje metoda lahko izvajala tudi pri drugih ustreznih izvajalcih.   
Glasovanje: 5 glasov za potrditev vloge v predstavljeni obliki, 1 vzdržan 
Sklep 2.-123/2020: RSK se je seznanil z vlogo za novo metodo terapije: Prečno povezovanje 
kolagenskih vlaken roženice pri pacientih s progresivnim keratokonusom in se z njo strinja in 
jo potrjuje.  
 
   
K točki 3:   
ZZZS je RSK-ju poslal dopis v katerem želijo pripombe na predlagani novi storitvi za namen 
ambulantne obravnave brez prisotnosti pacienta. RSK pozdravlja pobudo ZZZS z uvedbo 
storitev na daljavo, saj omogoča kvalitetno vodenje bolnikov tako v času epidemije, kot tudi 
sicer. Člani so razpravljali o obeh storitvah: posvet na daljavo-daljši in posvet na daljavo- 



 
 

krajši, ki se razlikujeta le po času trajanja. V opisanih storitvah po mnenju članov omejitvi 
enkrat v 30 dneh in druga omejitev, če je naročen za pregled v naslednjih 10 dneh nista 
ustrezni, zato bi bilo smiselno uvesti izjeme z utemeljitvami. Prav tako RSK predlaga, da bi 
morale biti vse konzultacije po telefonu ovrednotene v vseh strokah enako. 
SKLEP 3.-125/2020 : RSK se strinja z uvedbo storitev na daljavo, a se ne strinja s časovnimi 
omejitvami. RSK  predlaga, da bi morale biti konzultacije po telefonu ovrednotene  za vse 
specialnosti enako. 
 
K točki 4: Prof.dr.Hawlina je poročal o sestanku s predstavniki NIJZ 3.6.2020, kjer so se 
pogovarjali o portalu e-Zdravje in predlogih kategorij podatkov, ki jih vodi in poroča NIJZ in o 
čakalnih dobah za oftalmologijo. Ugotovljeno je, da NIJZ za področje oftalmologije poroča 
čakalne dobe le za sivo mreno in 1. preglede za predpis očal. Pri šifrantu Vrste zdravstvenih 
storitev (VZS) za oftalmologijo bi bilo potrebno pri posameznih izvajalcih združiti in uvesti 
enotno poimenovanje VZS za vse izvajalce zdravstvenih storitev na področju oftalmologije. V 
pripravljenem šifrantu VZS-je, bi bilo potrebno posebej določiti tudi tiste VZS na katere 
pacient lahko pride z napotnico osebnega zdravnika. 
SKLEP 4.-125/2020 : RSK predlaga, prof.dr.Globočnikova do naslednjega sestanka pripravi 
poenoten seznam VZS-jev za oftalmologijo. NIJZ se predlaga, da  poroča o čakalnih dobah 
zlasti za prve preglede - ne za preglede za predpis očal.   
 
 
K točki 5.1: RSK bo na Ministrstvo za zdravje naslovil vprašanje glede izvajanja koncesij v 
okulističnih ambulantah, kjer izvajajo le preglede za očala in kontaktne leče, v statistiki ZZZS 
pa se vodijo enako kot celoviti prvi pregledi.   
 
 
K točki 5.2.: prof.dr.Globočnikova je opozorila na izvajanje in obračunavanje antiVEGF 
terapije po načinu »hitra obravnava«, ki ga je pripravila Očesne klinika in RSK sprejel na 124. 
(dopisnem) sestanku dne 7.4.2020, kot model za vse izvajalce antiVEGF dejavnosti. Prav tako 
se po presoji lečečega oftalmologa lahko fluoresceinska angiografija nadomesti z OCT 
angiografijo. 
Sklep 5.2-125/2020: RSK predlaga, da se predlagani model izvajanja antiVEGF terapije po 
načinu »hitra obravnava« ohrani tudi v trenutni situaciji. Predlaga, da se v diagnozi E 304 
spremeni dikcija, da se pri obravnavi pri 1.pregledih, po presoji lečečega oftalmologa, lahko 
opravi fluoresecinska angiografija ali  OCT angiografija.  
 
 
K točki 5.3.: RSK je prejel vlogo Zdravstvenega doma dr.Adolfa Drolca Maribor za odobritev 
programa presejanja diabetiče retinopatije in zdravljenja makularnega edema z zaviralci 
rasnih faktorjev.  
Sklep 5.3-125/2020: RSK se je seznanil z vlogo Zdravstvenega doma dr.Adolfa Drolca Maribor 
za odobritev programa presejanja diabetične retinopatije in zdravljenja makularnega edema 
z zaviralci rastnih faktorjev, vendar brez dokazil o izpolnjevanju pogojev. RSK ocenjuje, da 
obstoječa mreža izvajalcev omenjenih oftalmoloških storitev za področje severo-vzhodne 
Slovenije zadošča. V kolikor bo povečanje potreb utemeljeno z ustrezno analizo in bo vloga 
dopolnjena, bo RSK o tem  ponovno odločal. 
 



 
 

K točki 5.4.:Glede poteka mandata trenutni sestavi RSK in volitev za novo sestavo, iz 
Ministrstva za zdravje glede nejasnosti v zvezi s postopkom imenovanja članov RSK, 
odgovora še niso poslali, zato bo o tem RSK razpravljal na naslednji seji. 
 
 
 
Predsednik RSK: 
 
 

 
 
Prof.dr. Marko Hawlina,dr.med.                                                                                  
 
 
 
Zapisala: Mirijam Mavec 


